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Abstract (en)
The support (1) has two glass panes (2) arranged in series along a longitudinal direction (A), and a frame (20) for the panes. Two longitudinal
elements (21) are arranged along the longitudinal direction. Three cross elements (22) are arranged vertically to the longitudinal elements and
between the panes. A clamping apparatus (10) runs along the longitudinal elements and clamps the panes with the cross elements. Two ends of the
cross elements comprise projections with a recess, which extends over an edge of the panes. The clamping apparatus runs through the recess of
the projections.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Glasträger (1) mit mindestens zwei in einer Längsrichtung (A) in Reihe angeordneten Glasscheiben (2) und einem
Rahmen (20) für die Glasscheiben (2). Der Rahmen weist mindestens zwei in der Längsrichtung (A) angeordnete Längselementen (21) und
mindestens drei im Wesentlichen senkrecht zu den Längselementen (21) angeordnete Querelemente (22) auf, wobei mindestens ein Querelement
(22) zwischen den Glasscheiben (2) angeordnet ist. Entlang der Längselemente (21) verläuft eine Spannvorrichtung (10) zum Verspannen der
Glasscheiben (2) mit den Querelementen (22).
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